



ព្រះបរមរាជវាំង

ព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា
ជាតិ សាសនា ព្រះមហាក្សត្រ

តារាងប្រជារាស្ត្រខ្មែរ
តុលាការកំពូល

សំណុំរឿងព្រហ្មទណ្ឌ
លេខ: ២៤៦
ចុះថ្ងៃទី២០ ខែកញ្ញា ឆ្នាំ២០១៣
សាលដីកា
លេខ: ២៨
ចុះថ្ងៃទី០៦ ខែកុម្ភៈ ឆ្នាំ២០១៥

បានបើកសវនាការជំនុំជម្រះជាសាធារណៈនៅថ្ងៃទី៣០ ខែមករា
ឆ្នាំ២០១៥ ដោយមានសមាសភាពក្រុមប្រឹក្សាជំនុំជម្រះដូចខាងក្រោម:

- ១-ឯកឧត្តម [REDACTED] ជាប្រធាន
- ២-លោក [REDACTED] ជាចៅក្រម
- ៣-លោក [REDACTED] ជាចៅក្រម
- ៤-លោក [REDACTED] ជាចៅក្រម
- ៥-លោកស្រី [REDACTED] ជាចៅក្រម

ក្រឡាបញ្ជី

លោក [REDACTED]

តំណាងមហាអយ្យការ

លោក [REDACTED]

ជាព្រះរាជអាជ្ញា

ដើម្បីជំនុំជម្រះលើបណ្តឹងសាទុក្ខពីសាលដីកាព្រហ្មទណ្ឌលេខ ០៦-ក្រVបស- ចុះថ្ងៃ
ទី២១ ខែមករា ឆ្នាំ២០១៣ របស់សាលាឧទ្ធរណ៍ និងសំណុំរឿងព្រហ្មទណ្ឌលេខ ២៤៦ ចុះថ្ងៃ
ទី២០ ខែកញ្ញា ឆ្នាំ២០១៣ របស់តុលាការកំពូល។

ពីបទ: រំលោភសេពសន្ថវៈ ប្រព្រឹត្តនៅភូមិចង្កោន ឃុំព្រែកត្នោត ស្រុកទឹកឈូ ខេត្ត
កំពត កាលពីថ្ងៃទី១២-១៣ ខែឧសភា ឆ្នាំ២០១១ បទល្មើសព្រហ្មទណ្ឌ និងទោសមានចែង
ក្នុងមាត្រា ៤០ ចំណុចទី៥ នៃក្រមព្រហ្មទណ្ឌ។

១-ជនជាប់ចោទឈ្មោះ: [REDACTED] ភេទប្រុស អាយុ ១៧ឆ្នាំ ជាតិខ្មែរ មុខរបរសិស្ស
រៀនថ្នាក់ទី១០ កើតនៅភូមិព្រែកអំពិល ឃុំកោះតូច ស្រុកកំពត ទីលំនៅបច្ចុប្បន្ន ភូមិព្រែក
អំពិល ឃុំកោះតូច ស្រុកកំពត ខេត្តកំពត ឪពុកឈ្មោះ: [REDACTED] ម្តាយឈ្មោះ: [REDACTED]
[REDACTED] នៅលីវ ទោសពីមុនគ្មាន។

ត្រូវបានចាប់ឃាត់ខ្លួន ថ្ងៃទី១៤ ខែឧសភា ឆ្នាំ២០១១ និងត្រូវបានឃុំខ្លួនបណ្តោះ
អាសន្ន នៅពន្ធនាគារខេត្តកំពត តាមដីកាបង្គាប់ឱ្យឃុំខ្លួនលេខ ៣២៤ ព្រ.ទ ចុះថ្ងៃទី១៦
ខែឧសភា ឆ្នាំ២០១១។

76/8

២-ជនជាប់ចោទឈ្មោះ [redacted] ភេទប្រុស អាយុ ១៧ឆ្នាំ ថ្ងៃខែ ឆ្នាំកំណើត ថ្ងៃទី០៥ ខែកក្កដា ឆ្នាំ១៩៩៣ ជាតិខ្មែរ មុខរបរសិស្សរៀនថ្នាក់ទី១០ កើតនៅភូមិព្រែកអំពិល ឃុំកោះតូច ស្រុកកំពត ខេត្តកំពត ទីកន្លែងបច្ចុប្បន្ន ភូមិព្រែកអំពិល ឃុំកោះតូច ស្រុកទឹកឈូ ខេត្តកំពត ឪពុកឈ្មោះ [redacted] ម្តាយឈ្មោះ [redacted] នៅលីវទោសពីមុនគ្មាន។

ត្រូវបានចាប់ឃាត់ខ្លួន ថ្ងៃទី១៤ ខែឧសភា ឆ្នាំ២០១១ និងត្រូវបានឃុំខ្លួនបណ្តោះ អាសន្ន នៅពន្ធនាគារខេត្តកំពត តាមដីកាបង្គាប់ឱ្យឃុំខ្លួនលេខ ៣២០ ព្រ.ទ ចុះថ្ងៃទី១៦ ខែឧសភា ឆ្នាំ២០១១។

៣-ជនជាប់ចោទឈ្មោះ [redacted] (សំបណ្តឹងសាទុក្ខ) ភេទប្រុស អាយុ ២៣ឆ្នាំ ជាតិខ្មែរ កើតនៅភូមិចង្កោន ឃុំព្រែកត្នោត ស្រុកកំពត ទីលំនៅបច្ចុប្បន្នភូមិចង្កោន ឃុំព្រែកត្នោត ស្រុកទឹកឈូ ខេត្តកំពត មុខរបរធ្វើស្រែ កម្រិតវប្បធម៌ថ្នាក់ទី៧ ។ ឪពុកឈ្មោះ [redacted] ម្តាយឈ្មោះ [redacted] នៅលីវទោសពីមុនគ្មាន។

-មានមេធាវីការពារ លោកស្រី [redacted] ការពារក្តីឱ្យឈ្មោះ [redacted] ត្រូវបានចាប់ឃាត់ខ្លួន ថ្ងៃទី១៤ ខែឧសភា ឆ្នាំ២០១១ និងត្រូវបានឃុំខ្លួនបណ្តោះ អាសន្ននៅពន្ធនាគារខេត្តកំពត តាមដីកាបង្គាប់ឱ្យឃុំខ្លួនលេខ ៣២២ ព្រ.ទ ចុះថ្ងៃទី១៦ ខែឧសភា ឆ្នាំ២០១១។

៤-ជនជាប់ចោទឈ្មោះ [redacted] ភេទប្រុស អាយុ ២៣ឆ្នាំ ថ្ងៃខែឆ្នាំកំណើត ថ្ងៃទី០៤ ខែមិថុនា ឆ្នាំ១៩៨៨ ជាតិខ្មែរ កើតនៅភូមិចង្កោន ឃុំព្រែកត្នោត ស្រុកកំពត ខេត្តកំពត ទីលំនៅបច្ចុប្បន្ន ភូមិព្រែកអំពិល ស្រុកទឹកឈូ ខេត្តកំពត កម្រិតវប្បធម៌ថ្នាក់ទី៧ ឪពុកឈ្មោះ [redacted] ម្តាយឈ្មោះ [redacted] នៅលីវទោសពីមុនគ្មាន។ (គេចខ្លួន)

៥-ជនជាប់ចោទឈ្មោះ [redacted] ភេទប្រុស អាយុ ២១ឆ្នាំ កើតឆ្នាំ១៩៩០ ជាតិខ្មែរ កើត នៅភូមិចង្កោន ឃុំព្រែកត្នោត ស្រុកទឹកឈូ ខេត្តកំពត មុខរបរធ្វើស្រែ កម្រិតវប្បធម៌ថ្នាក់ទី៣ ឪពុកឈ្មោះ [redacted] ម្តាយឈ្មោះ [redacted] នៅលីវទោសពីមុនគ្មាន។ (គេចខ្លួន)

៦-ជនជាប់ចោទឈ្មោះ [redacted] ភេទប្រុស អាយុ ២៧ឆ្នាំ កើតឆ្នាំ១៩៨៤ ជាតិខ្មែរ កើតនៅភូមិចង្កោន ឃុំព្រែកត្នោត ស្រុកកំពត ខេត្តកំពត ទីលំនៅបច្ចុប្បន្នភូមិចង្កោន ឃុំព្រែកត្នោត ស្រុកទឹកឈូ ខេត្តកំពត។ មុខរបរ ធ្វើស្រែ កម្រិតវប្បធម៌ថ្នាក់ទី៣ ឪពុកឈ្មោះ [redacted] ម្តាយឈ្មោះ [redacted] ទោសពីមុនគ្មាន។ (គេចខ្លួន)

៧-ជនជាប់ចោទឈ្មោះ [redacted] អាយុ ២៩ឆ្នាំ ថ្ងៃខែឆ្នាំកំណើត ថ្ងៃទី១០ ខែកក្កដា ឆ្នាំ១៩៩២ ជាតិខ្មែរ កើតនៅភូមិចង្កោន ឃុំព្រែកត្នោត ស្រុកកំពត ខេត្តកំពត ទីលំនៅបច្ចុប្បន្ន ភូមិចង្កោន ឃុំព្រែកត្នោត ស្រុកកំពត ខេត្តកំពត មុខរបរធ្វើស្រែ កម្រិតវប្បធម៌ថ្នាក់ទី៣ ឪពុកឈ្មោះ [redacted] ម្តាយឈ្មោះ [redacted] នៅលីវទោសពីមុនគ្មាន។ (គេចខ្លួន)

៨-ជនជាប់ចោទឈ្មោះ [redacted] អាយុ ២០ឆ្នាំ កើតឆ្នាំ១៩៩១ ជាតិខ្មែរ កើតនៅ ភូមិចង្កោន ឃុំព្រែកត្នោត ស្រុកកំពត ខេត្តកំពត ទីលំនៅបច្ចុប្បន្ន ភូមិចង្កោន ឃុំព្រែកត្នោត

76
7

ស្រុកទឹកល្អ ខេត្តកំពត មុខរបរធ្វើស្រែក កម្រិតវប្បធម៌ថ្នាក់ទី៤ ឪពុកឈ្មោះ [REDACTED] អាយុឈ្មោះ [REDACTED] នៅលើ ទោសពីមុនគ្មាន។ (គេចខ្លួន)

៩-ជនជាប់ចោទឈ្មោះ [REDACTED] ភេទប្រុស អាយុ ២៦ឆ្នាំ ថ្ងៃខែឆ្នាំកំណើត ថ្ងៃទី១០ ខែមិថុនា ឆ្នាំ១៩៨៥ ជាតិខ្មែរ មុខរបរ នេសាទ កើតនៅភូមិព្រែកត្នោត ឃុំព្រែកត្នោត ស្រុកកំពត ខេត្តកំពត ទីលំនៅបច្ចុប្បន្ន ភូមិព្រែកអំពិល ឃុំកោះតូច ស្រុកទឹកល្អ ខេត្តកំពត។ ឪពុកឈ្មោះ [REDACTED] អាយុឈ្មោះ [REDACTED] នៅលើ ទោសពីមុនគ្មាន។ (គេចខ្លួន)

-ដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីឈ្មោះ [REDACTED] ភេទស្រី អាយុ ២០ឆ្នាំ ជាតិខ្មែរ កើតនៅ ភូមិព្រៃពាយ ឃុំត្រពាំងក្លាំង ស្រុកឈូក ខេត្តកំពត ទីលំនៅបច្ចុប្បន្ននៅភូមិព្រៃពាយ ឃុំត្រពាំង ស្រុកឈូក ខេត្តកំពត។

-នៅមុនចូលឆ្នាំខែរំលែក ក្នុងខែមេសា ឆ្នាំ២០១១ លេខ [REDACTED] បានចេញពីផ្ទះ របស់ខ្លួនស្ថិតនៅភូមិព្រៃពាយ ឃុំត្រពាំងពាយក្លាំង ស្រុកឈូក ខេត្តកំពត មកស្នាក់នៅ ផ្ទះមីងរបស់ខ្លួនឈ្មោះ [REDACTED] ភូមិចង្កោន ឃុំព្រែកត្នោត ស្រុកកំពត ខេត្តកំពត ក្រោយ ពេលបាននៅកន្លះខែឈ្មោះ [REDACTED] ក៏មានទំនាក់ទំនងស្រឡាញ់គ្នាជាមួយបុរស ឈ្មោះ [REDACTED] លុះដល់ថ្ងៃទី១២ ខែឧសភា ឆ្នាំ២០១១ វេលាម៉ោង ប្រមាណ១០ ឈ្មោះ [REDACTED] បានទៅដើរលេងនៅផ្ទះចាស់របស់បាវាំងនៅខាងលិចស្ពានក្តាត ស្ថិតក្នុងភូមិ ចង្កោន ក៏បានជួបឈ្មោះ [REDACTED] រួចឈ្មោះ [REDACTED] ក៏ខុប [REDACTED] ដើរលេងហើយ ក៏ចូលទៅក្នុងផ្ទះមិត្តភក្តិរបស់ [REDACTED] ឈ្មោះ [REDACTED] ដល់ផ្ទះនេះទុកចោលពុំមានមនុស្ស រស់នៅស្ថិតនៅខាងលិចសាលាបឋមសិក្សាក្តាត។ ឈ្មោះ [REDACTED] ក៏បានរួមភេទជាមួយគ្នានៅក្នុងផ្ទះនោះ។ ក្រោយមកឈ្មោះ [REDACTED] បានដឹកនាវា [REDACTED] ទៅដាក់ត្រង់ផ្ទះចាស់របស់បាវាំងខាងលើ ដែលគេបោះបង់ចោលភ្លាមនោះក៏មានឈ្មោះ [REDACTED] បានមកកៀកកនាង [REDACTED] ហើយមានឈ្មោះ [REDACTED] ឈ្មោះ [REDACTED] បានរួមគ្នាធ្វើសកម្មភាពរំលោភសេពសន្ថវៈលើនាង [REDACTED] រហូតបានសម្រេចម្នាក់ម្តងៗ។ ក្រោមយពេលអ្នកទាំងនោះបាន ធ្វើសកម្មភាពរំលោភ សេពសន្ថវៈរួចហើយឈ្មោះ [REDACTED] ក៏ដល់ហើយនិយាយដោះសារ ប្រាប់នាង [REDACTED] ថាមិនស្គាល់អ្នកដែលបានចាប់រំលោភនាងទេ។ មកដល់ថ្ងៃទី១៣ ខែឆ្នាំដដែល វេលាម៉ោង ប្រមាណ៩ និង៣០នាទីយប់ នា [REDACTED] បានមកជួបឈ្មោះ [REDACTED] និយាយលួងលោម បបួលទៅដើរលេងនៅមុំសាលាបឋមសិក្សាក្តាតហើយក៏បានរួមភេទ ជាមួយគ្នាទៀតក្រោយ មកឈ្មោះ [REDACTED] បានប្រើល្បិចចាត់ទៅបត់ជើងតូចបន្ទាប់មកមានឈ្មោះ [REDACTED] ឈ្មោះ [REDACTED] បានចូលរួមធ្វើសកម្មភាព រំលោភសេពសន្ថវៈ លើនាង [REDACTED] បានសម្រេចម្នាក់ម្តងៗ ទៀត។ លុះស្មែកឡើងថ្ងៃទី១៤ នា [REDACTED] បានចេញពីផ្ទះមានបំណងទៅសម្លាប់ ខ្លួនក៏ត្រូវបានមីងឈ្មោះ [REDACTED] មកឃើញ ហើយបានសួរនាំដែលដឹងរឿងហេតុដែល កើតឡើងរួចក៏ប្តឹងសមត្ថកិច្ចនគរបាលតែម្តង។

76
8

-បានឃើញសេចក្តីសន្និដ្ឋានរបស់តំណាងអយ្យការអមសាលាដំបូងខេត្តកំពតថា:
ប្តឹងសុំឱ្យចៅក្រមស៊ើបសួរសម្រេច៖

-បញ្ជូនជនត្រូវចោទឈ្មោះ: [REDACTED]

[REDACTED] ទៅជំនុំជម្រះតាមច្បាប់។

-លើកលែងចោទប្រកាន់លើឈ្មោះ: [REDACTED] និងឈ្មោះ: [REDACTED] មច្បាប់។

-បានឃើញដីកាសម្រេចលើកលែងចោទប្រកាន់ ចុះថ្ងៃទី០៨ ខែវិច្ឆិកា ឆ្នាំ២០១១
ដែលបានសម្រេច៖

-លើកលែងចោទប្រកាន់លើឈ្មោះ: [REDACTED] និងឈ្មោះ: [REDACTED] រំលោភសេពសន្ថវៈ
ប្រព្រឹត្តនៅភូមិចង្កោន ឃុំព្រែកត្នោត ស្រុកទឹកឈូ ខេត្តកំពត កាលពីថ្ងៃទី១២-១៣ ខែឧសភា
ឆ្នាំ២០១១ បទល្មើសព្រហ្មទណ្ឌ ដែលមានចែងឱ្យផ្តន្ទាទោសតាមមាត្រា ២៤០ នៃក្រមព្រហ្ម
ទណ្ឌ។

-បានឃើញសាលក្រមព្រហ្មទណ្ឌលេខ ៦២ -ខ- ចុះថ្ងៃទី៣០ ខែធ្នូ ឆ្នាំ២០១១
របស់សាលាដំបូងខេត្តកំពត ដែលបានសម្រេច៖

១. ផ្តន្ទាទោស៖

ក. ឈ្មោះ: [REDACTED] ភេទប្រុស អាយុ ១៧ឆ្នាំ ថ្ងៃខែឆ្នាំកំណើត ថ្ងៃទី១១ ខែវិច្ឆិកា
ឆ្នាំ១៩៩៣ ជាតិខ្មែរ មុខរបរសិស្សរៀនថ្នាក់ទី១០ កើតនៅភូមិព្រែកអំពិល ឃុំកោះតូច
ស្រុកកំពត ខេត្តកំពត។ ទីលំនៅបច្ចុប្បន្ន ភូមិព្រែកអំពិល ឃុំកោះតូច ស្រុកទឹកឈូ ខេត្តកំពត។
ឪពុកឈ្មោះ: [REDACTED] ម្តាយឈ្មោះ: [REDACTED] នៅលីវ ទោសពីមុនគ្មាន។

ខ. ឈ្មោះ: [REDACTED] ភេទប្រុស អាយុ ១៧ឆ្នាំ ថ្ងៃខែឆ្នាំកំណើត ថ្ងៃទី០៥ ខែកក្កដា
ឆ្នាំ១៩៩៣ ជាតិខ្មែរ មុខរបរសិស្សរៀនថ្នាក់ទី១០ កើតនៅភូមិព្រែកអំពិល ឃុំកោះតូច
ស្រុកកំពត ខេត្តកំពត។ ទីលំនៅបច្ចុប្បន្ន ភូមិព្រែកអំពិល ឃុំកោះតូច ស្រុកទឹកឈូ ខេត្តកំពត
។ ឪពុកឈ្មោះ: [REDACTED] ម្តាយឈ្មោះ: [REDACTED] នៅលីវ ទោសពីមុនគ្មាន។

ដាក់ពន្ធនាគារម្នាក់ៗកំណត់ ៣(បី)ឆ្នាំ ៦ (ប្រាំមួយ)ខែ។

គ. ឈ្មោះ: [REDACTED] ភេទប្រុស អាយុ ២៣ឆ្នាំ ជាតិខ្មែរ កើតនៅភូមិចង្កោន
ឃុំព្រែកត្នោត ស្រុកកំពត ខេត្តកំពត ទីលំនៅបច្ចុប្បន្ន ភូមិចង្កោន ឃុំព្រែកត្នោត ស្រុកកំពត
ខេត្តកំពត ។ មុខរបរធ្វើស្រែ កម្រិតវប្បធម៌ថ្នាក់ទី៧ ឪពុកឈ្មោះ: [REDACTED] ម្តាយឈ្មោះ:
[REDACTED] នៅលីវ ទោសពីមុនគ្មាន។

ឃ. ឈ្មោះ: [REDACTED] ភេទប្រុស អាយុ ២៣ឆ្នាំ ថ្ងៃខែឆ្នាំកំណើត ថ្ងៃទី០៤ ខែមិថុនា
ឆ្នាំ១៩៨៨ ជាតិខ្មែរ កើតនៅភូមិចង្កោន ឃុំព្រែកត្នោត ស្រុកកំពត ខេត្តកំពត។ ទីលំនៅ
បច្ចុប្បន្ន ភូមិព្រែកអំពិល ឃុំកោះតូច ស្រុកទឹកឈូ ខេត្តកំពត ។ កម្រិតវប្បធម៌ថ្នាក់ទី៧
ឪពុកឈ្មោះ: [REDACTED] ម្តាយឈ្មោះ: [REDACTED] នៅលីវ ទោសពីមុនគ្មាន។ (គេចខ្លួន)

ង. ឈ្មោះ: [REDACTED] ភេទប្រុស អាយុ ២១ឆ្នាំ កើតឆ្នាំ១៩៩០ ជាតិខ្មែរ កើតនៅ
ភូមិចង្កោន ឃុំព្រែកត្នោត ស្រុកកំពត ខេត្តកំពត ទីលំនៅបច្ចុប្បន្នភូមិចង្កោន ឃុំព្រែកត្នោត

76
9

ស្រុកទឹកឈូ ខេត្តកំពត។ មុខរបរធ្វើស្រែ កម្រិតវប្បធម៌ ថ្នាក់ទី៣ ឪពុកឈ្មោះ [REDACTED] ម្តាយឈ្មោះ [REDACTED] រស់នៅទោសពីមុនគ្មាន។ (គេចខ្លួន)

ច.ឈ្មោះ: [REDACTED] យុ ២៧ឆ្នាំ កើតឆ្នាំ១៩៨៤ ជាតិខ្មែរ កើតនៅភូមិចង្កោន ឃុំព្រែកត្នោត ស្រុកកំពត ខេត្តកំពត។ ទីលំនៅបច្ចុប្បន្ន ភូមិចង្កោន ឃុំព្រែកត្នោត ស្រុកទឹកឈូ ខេត្តកំពត ។ មុខរបរធ្វើស្រែ កម្រិតវប្បធម៌ថ្នាក់ទី៣ ឪពុកឈ្មោះ [REDACTED] ម្តាយឈ្មោះ [REDACTED] រស់នៅទោសពីមុនគ្មាន។ (គេចខ្លួន)

ឆ.ឈ្មោះ: [REDACTED] អាយុ ១៩ឆ្នាំ ថ្ងៃខែឆ្នាំកំណើត ថ្ងៃទី១០ ខែកក្កដា ឆ្នាំ១៩៩២ ជាតិខ្មែរ កើតនៅភូមិចង្កោន ឃុំព្រែកត្នោត ស្រុកកំពត ។ ទីលំនៅបច្ចុប្បន្ន ភូមិចង្កោន ឃុំព្រែកត្នោត ស្រុកទឹកឈូ ខេត្តកំពត ។ មុខរបរធ្វើស្រែ កម្រិតវប្បធម៌ថ្នាក់ទី៣ ឪពុកឈ្មោះ: [REDACTED] ម្តាយឈ្មោះ: [REDACTED] រស់នៅទោសពីមុនគ្មាន។ (គេចខ្លួន)

ជ.ឈ្មោះ: [REDACTED] អាយុ ២០ឆ្នាំ កើតនៅឆ្នាំ១៩៩១ ជាតិខ្មែរ កើតនៅភូមិចង្កោន ឃុំព្រែកត្នោត ស្រុកកំពត ។ ទីលំនៅបច្ចុប្បន្ន ភូមិចង្កោន ឃុំព្រែកត្នោត ស្រុកទឹកឈូ ខេត្តកំពត ។ មុខរបរធ្វើស្រែ កម្រិតវប្បធម៌ថ្នាក់ទី៤ ឪពុកឈ្មោះ: [REDACTED] ម្តាយឈ្មោះ: [REDACTED] រស់នៅទោសពីមុនគ្មាន។ (គេចខ្លួន)

ឈ.ឈ្មោះ: [REDACTED] កម្រិតវប្បធម៌ អាយុ ២៦ឆ្នាំ ថ្ងៃខែឆ្នាំកំណើត ថ្ងៃទី១០ ខែមិថុនា ឆ្នាំ១៩៨៥ ជាតិខ្មែរ មុខរបររេសោទ កើតនៅភូមិព្រែកត្នោត ឃុំព្រែកត្នោត ស្រុកកំពត ខេត្តកំពត។ ទីលំនៅបច្ចុប្បន្ន ភូមិព្រែកអំពិល ឃុំកោះតូច ស្រុកទឹកឈូ ខេត្តកំពត។ ឪពុកឈ្មោះ: [REDACTED] ម្តាយឈ្មោះ: [REDACTED] រស់នៅទោសពីមុនគ្មាន។ (គេចខ្លួន)

ជាតិពន្ធនាគារម្នាក់ៗកំណត់ ៩ (ប្រាំបួន) ឆ្នាំ។
ពីបទ រំលោភសេពសន្ថវៈដោយមានស្ថានទម្ងន់ទោសទាក់ទងនឹងជនល្មើស ប្រព្រឹត្តនៅ ភូមិចង្កោន/ ឃុំព្រែកត្នោត ស្រុកទឹកឈូ/ ខេត្តកំពត។ កាលពីថ្ងៃទី១២-១៣ ខែឧសភា ឆ្នាំ២០១១ បទល្មើសព្រហ្មទណ្ឌ និងទោសមានចែងក្នុងមាត្រា២៤០ចំណុច៥ នៃក្រមព្រហ្មទណ្ឌ។

២-ចេញដីកាបង្គាប់ឱ្យចាប់ខ្លួនពិរុទ្ធជនឈ្មោះ: [REDACTED] ឈ្មោះ: [REDACTED] និងឈ្មោះ: [REDACTED] យកមកយុទ្ធន ក្នុងពន្ធនាគារតាមបញ្ញត្តិមាត្រា ៣៥៣ នៃក្រមនីតិវិធីព្រហ្មទណ្ឌ។

៣-សាលក្រមនេះ ជំនុំជម្រះ និងប្រកាសជាសាធារណៈ ចំពោះមុខជនជាប់ចោទ ឈ្មោះ: [REDACTED] មធ្យោការពារសិទ្ធិជនជាប់ចោទ កំបាំងមុខ ជនជាប់ចោទឈ្មោះ: [REDACTED] និងឈ្មោះ [REDACTED] មុកសទ្ធិប្តឹងទោស និងប្តឹងឧទ្ធរណ៍តាមកំណត់ច្បាប់។

-បានឃើញបណ្តឹងឧទ្ធរណ៍លេខ ០៩ ចុះថ្ងៃទី១០ ខែមករា ឆ្នាំ២០១២ របស់ឈ្មោះ: [REDACTED] និងបណ្តឹងឧទ្ធរណ៍លេខ ១០ ចុះថ្ងៃទី១០ ខែមករា ឆ្នាំ២០១២ របស់ឈ្មោះ: [REDACTED]

76
24

■■■■ ប្តឹងមិនសុខចិត្តនឹងសាលក្រមព្រហ្មទណ្ឌលេខ ៦២ "ខ" ចុះថ្ងៃទី៣០ ខែធ្នូ ឆ្នាំ២០១១ របស់សាលាដំបូងខេត្តកំពត ត្រង់ចំណុចនៃសេចក្តីសម្រេចទាំងមូល។

-បានឃើញសេចក្តីសន្និដ្ឋានរបស់តំណាងមហាអយ្យការអមសាលាឧទ្ធរណ៍ថា:
តម្កល់សាលក្រមនេះ ទុកជាបានការ។

-បានឃើញសាលដីកាព្រហ្មទណ្ឌលេខ ០៦ "ក្រវបស" ចុះថ្ងៃទី២១ ខែមករា ឆ្នាំ២០១៣ របស់សាលាឧទ្ធរណ៍ ដែលបានសម្រេច៖

១-ទទួលបណ្តឹងឧទ្ធរណ៍លេខ ០៩ ចុះថ្ងៃទី១០ ខែមករា ឆ្នាំ២០១២ របស់ឈ្មោះ ■■■■ ក៏ជាត្រឹមត្រូវតាមទម្រង់ច្បាប់ តែបដិសេធចោលដោយផ្ទុយនឹងគតិច្បាប់។

២-ទទួលបណ្តឹងឧទ្ធរណ៍លេខៈ១០ ចុះថ្ងៃទី១០ ខែមករា ឆ្នាំ២០១២ របស់ឈ្មោះ ■■■■ ក៏ជាត្រឹមត្រូវតាមច្បាប់។

៣-តម្កល់សាលក្រមព្រហ្មទណ្ឌលេខ ៦២ "ខ" ចុះថ្ងៃទី៣០ ខែធ្នូ ឆ្នាំ២០១១ របស់ សាលាដំបូងខេត្តកំពត ទុកជាបានការដដែល លើកលែងតែចំណុចទី១ "ក" ការផ្ដន្ទាទោសលើ ឈ្មោះ ■■■■ ត្រូវតែកែប្រែពីអនុវត្តទោសពន្ធនាគារ ៣ (បី) ឆ្នាំ ៦ (ប្រាំមួយ) ខែ មកអនុវត្តទោសពន្ធនាគារ២ឆ្នាំ ទោសនៅសល់ត្រូវព្យួរ (ទោសព្យួរធម្មតា)វិញ។ ចំណុចផ្សេង ពីនេះរក្សាទុកដដែល។

៤-សាលដីកានេះ ជំនុំជម្រះនៅថ្ងៃទី១៤ ខែធ្នូ ឆ្នាំ២០១២ និងថ្ងៃទី១០ ខែមករា ឆ្នាំ២០១៣ និង ប្រកាសជាសាធារណៈនៅថ្ងៃទី២១ ខែមករា ឆ្នាំ២០១៣ ដោយសម្រេច សេចក្តី:

-ចំពោះមុខជនជាប់ចោទឈ្មោះ ■■■■

-បើកសិទ្ធិប្តឹងសាទុក្ខតាមកំណត់ច្បាប់

-បានឃើញបណ្តឹងសាទុក្ខលេខ ៨១ (សួន) ចុះថ្ងៃទី២១ ខែកុម្ភៈ ឆ្នាំ២០១៣ របស់ ឈ្មោះ ■■■■ ប្តឹងមិនសុខចិត្តនឹងសាលដីកាព្រហ្មទណ្ឌលេខ ០៦ "ក្រវបស" ចុះថ្ងៃទី២១ ខែមករា ឆ្នាំ២០១៣ របស់សាលាឧទ្ធរណ៍ ត្រង់ចំណុចនៃសេចក្តីសម្រេចទាំងមូល។

-បានឃើញសារណាការពាររបស់ឈ្មោះ ■■■■ ចុះថ្ងៃទី១៥ ខែមករា ឆ្នាំ២០១៤ ធ្វើឡើងត្រឹមត្រូវតាមកំណត់ច្បាប់។

-បានស្តាប់របាយការណ៍របស់ចៅក្រមរបាយការណ៍

-បានស្តាប់សេចក្តីសន្និដ្ឋានរបស់តំណាងមហាអយ្យការអមតុលាការកំពូលថា:

១-មានពិរុទ្ធភាពគ្រប់គ្រាន់លើជនជាប់ចោទខាងលើពីបទ រំលោភសេពសន្ថវៈមាន ស្ថានទម្ងន់ទោស ប្រព្រឹត្តនៅភូមិចង្កោន ឃុំព្រែកត្នោត ស្រុកទឹកឈូ ខេត្តកំពត កាលពីថ្ងៃ ទី១២-១៣ ខែឧសភា ឆ្នាំ២០១១ បទល្មើសព្រហ្មទណ្ឌ និងទោសមានចែងក្នុងមាត្រា ២៤០ ចំណុចទី៥ នៃក្រមព្រហ្មទណ្ឌ។

២-ចម្លើយដោះបន្ទុករបស់ជនរងគ្រោះ និងចម្លើយដោះសាររបស់ជនជាប់ចោទម្នាក់ៗ ដែលបានឆ្លើយនៅដំណាក់កាលតុលាការថ្នាក់ក្រោម ពុំមានភស្តុតាងផ្ទុយបញ្ជាក់គួរឱ្យជឿ ជាក់បានឡើយ។ ចម្លើយទាំងនោះ គឺអាចកើតមានដោយសារការត្រូវវិវត្តរវាងភូគាតិជនជាប់ ចោទ និងភាគីជនរងគ្រោះ។

៣-ការសម្រេចតម្កល់របស់សាលាឧទ្ធរណ៍ លើសាលក្រមព្រហ្មទណ្ឌរបស់សាលា ដំបូងខេត្តកំពត មានមូលដ្ឋានត្រឹមតាមច្បាប់ហើយ។

៤-សូមក្រុមប្រឹក្សាជំនុំជម្រះ តម្កល់សាលដីការរបស់សាលាឧទ្ធរណ៍លេខ ០៦ ក្របបស ចុះថ្ងៃទី២១ ខែមករា ឆ្នាំ២០១៣ ទុកជាបានការដដែល។

សូមក្រុមប្រឹក្សាជំនុំជម្រះមេត្តាពិនិត្យ និងសម្រេចតាមច្បាប់។

-បានស្តាប់សេចក្តីសន្និដ្ឋានរបស់លោកស្រីមីធាវី [redacted] ការពារឱ្យជនជាប់ចោទ ឈ្មោះ [redacted] រាល់សវនាការថា កូនក្តីនាងខ្ញុំត្រូវបានតុលាការចោទប្រកាន់ពីបទ រំលោភ សេពសន្ថវៈ ទៅលើឈ្មោះ [redacted] ពោះរឿងនេះ កូនក្តីនាងខ្ញុំមិនបានប្រព្រឹត្តដូចដែល តុលាការចោទប្រកាន់នោះទេ ហើយ [redacted] ក៏មិនបានប្តឹងកូនក្តីខ្ញុំដែរ ដូច្នេះ ការចោទ ប្រកាន់នេះ គឺជាការមិនពិតដូចការចោទប្រកាន់ពីតុលាការ។ ចំពោះអ្នកប្រព្រឹត្តជាក់ស្តែងបែរ ជាប្តីខ្លួនគ្មានទោសអ្វីទាំងអស់ ចំណែកកូនក្តីនាងខ្ញុំមិនបានប្រព្រឹត្តសោះ ជាប់ទោស ៩ ឆ្នាំ។

សំណូមពរ៖ សូមឱ្យកូនក្តីនាងខ្ញុំរួចផុតពីបទចោទ។

- តំណាងមហាអយ្យការអមតុលាការកំពូលគ្មានយោបល់អ្វីបន្ថែមទេ។
- ក្រោយពីបានស្តាប់របាយការណ៍របស់ចៅក្រមរបាយការណ៍
- ក្រោយពីបានស្តាប់សេចក្តីសន្និដ្ឋានរបស់តំណាងមហាអយ្យការ
- ក្រោយពីបានស្តាប់មូលហេតុនៃបណ្តឹងសាទុក្ខរបស់ជនជាប់ចោទ និងសេចក្តីសន្និដ្ឋានរបស់មេធាវីការពារជនជាប់ចោទ
- ក្រោយពីបានពិភាក្សាត្រឹមត្រូវតាមច្បាប់ហើយ

តុលាការកំពូល

-យល់ឃើញថា បណ្តឹងសាទុក្ខលេខ ៨១សួន ចុះថ្ងៃទី២១ ខែកុម្ភៈ ឆ្នាំ២០១៣ របស់ ជនជាប់ចោទឈ្មោះ [redacted] ឡើងក្នុងកំណត់ច្បាប់ តុលាការកំពូលអាចលើកយករឿងនេះ មកជំនុំជម្រះបាន តាមមាត្រា ៦៤ នៃច្បាប់ស្តីពីការរៀបចំអង្គការតុលាការ និងមាត្រា ៤២០ នៃក្រមនីតិវិធីព្រហ្មទណ្ឌ។

-យល់ឃើញថា សាលាឧទ្ធរណ៍បានសម្រេចតម្កល់សាលក្រមព្រហ្មទណ្ឌលេខ ៦២ ខេត្ត ចុះថ្ងៃទី៣០ ខែធ្នូ ឆ្នាំ២០១១ របស់សាលាដំបូងខេត្តកំពត ដែលបានសម្រេចផ្តន្ទាទោស លើជនជាប់ចោទឈ្មោះ [redacted] ដាក់ពន្ធនាគារកំណត់ ០៩ ឆ្នាំ ពីបទ រំលោភសេពសន្ថវៈ លើជនរងគ្រោះឈ្មោះ [redacted] រាល់ថ្ងៃទី១២ និងថ្ងៃទី១៣ ខែឧសភា ឆ្នាំ២០១១ ដោយសំរោងទៅលើចម្លើយរបស់ជនជាប់ចោទឈ្មោះ [redacted] [redacted]

76
2

ជម្រើសរបស់ជនរងគ្រោះលើ [redacted] ដែលបានឆ្លើយនៅដំណាក់កាលមន្ត្រី
នគរបាលយុត្តិធម៌។ ក៏ប៉ុន្តែតាមជម្រើសរបស់ជនជាប់ចោទឈ្មោះ [redacted]
[redacted] ដែលបានឆ្លើយនៅដំណាក់កាលមន្ត្រីនគរបាលយុត្តិធម៌បានបញ្ជាក់ថា
ជនជាប់ចោទបានរួមភេទជាមួយជនរងគ្រោះឈ្មោះ [redacted] ក្នុងក្រុងចម្លើយទាំង
នោះពុំបានបង្ហាញពីការចាប់បង្ខិតបង្ខំទៅលើជនរងគ្រោះឡើយ ផ្ទុយទៅវិញ តាមសារណាការពារ
ចុះថ្ងៃទី១៥ ខែមករា ឆ្នាំ២០១៤ ជនជាប់ចោទឈ្មោះ [redacted] ឆ្លើយថា នៅថ្ងៃទី១២
ខែឧសភា ឆ្នាំ២០១៣ ខ្លួនគ្រាន់តែបានទៅចាប់ឈ្មោះ [redacted] ចុះពីផ្ទះចាស់របស់
បារាំងប៉ុណ្ណោះ។ ម្យ៉ាងវិញទៀត មានតែជនរងគ្រោះម្នាក់ប៉ុណ្ណោះដែលបានបញ្ជាក់ថា ជនជាប់
ចោទ បានចាប់បង្ខំរូបខ្លួនដើម្បីរួមភេទ ហើយក្រោយមកទៀត ជនរងគ្រោះបានតែប្រែចម្លើយ
របស់ខ្លួនទៅវិញ។ លើសពីនេះទៅទៀត ជនរងគ្រោះបានអះអាងថា ខ្លួនត្រូវជនជាប់ចោទ
ជាច្រើននាក់ចាប់បង្ខំរួមភេទជាមួយនាង នៅថ្ងៃទី១២ ខែឧសភា ឆ្នាំ២០១១ ម្តង និងនៅថ្ងៃ
បន្ទាប់ជាថ្ងៃទី១៣ ខែឧសភា ឆ្នាំ២០១១ ម្តងទៀត ដែលត្រង់ចំណុចនេះ ធ្វើឱ្យកើតមានភាព
សង្ស័យទៅលើភាពសមហេតុផលនៃការអះអាងរបស់ជនរងគ្រោះ។

-យល់ឃើញថា យោងតាមខ្លឹមសារនៃមាត្រា ២៣៩ កថាខណ្ឌទី១ នៃក្រមព្រហ្មទណ្ឌ
បទ រំលោភសេពសន្ថវៈ បង្កើតឡើងដោយសារតែអំពើបញ្ចូលអង្គជាតិសំណាក់ចារី និងគ្មាន
ការព្រមព្រៀងពីសំណាក់ជនរងគ្រោះ ក៏ប៉ុន្តែជាក់ស្តែងនៅក្នុងសំណុំរឿងនេះ សាលាឧទ្ធរណ៍
បានសម្រេចតម្កល់សាលក្រមរបស់សាលាដំបូងខេត្តកំពត ដោយមិនបានធ្វើការពិចារណា
រំលេចឱ្យឃើញច្បាស់លាស់នៅក្នុងសំណុំរឿងនៃសេចក្តីសម្រេចរបស់ខ្លួន អំពីធាតុផ្សំទីពីរ
នៃបទរំលោភសេពសន្ថវៈ ពោលគឺភាពគ្មានការព្រមព្រៀងពីសំណាក់ជនរងគ្រោះឡើយ។
ចំណុចនេះ គឺជាការបំពានច្បាប់ ដែលជាមូលហេតុនៃបណ្តឹងសាទុក្ខ ស្របតាមមាត្រា ៤១៩
នៃក្រមនីតិវិធីព្រហ្មទណ្ឌ។

-យល់ឃើញថា ជនជាប់ចោទមិនបានចូលរួមនាពេលសវនាការនេះទេ ប៉ុន្តែដោយ
អនុលោមតាមមាត្រា ៤៣៤ នៃក្រមនីតិវិធីព្រហ្មទណ្ឌ តុលាការកំពូលអាចជំនុំជម្រះបាន។

-យល់ឃើញថា សាលដីកាព្រហ្មទណ្ឌលេខ ០៦ "ក្រវបស" ចុះថ្ងៃទី២១ ខែមករា
ឆ្នាំ២០១៣ របស់សាលាព្រហ្មទណ្ឌសាលាឧទ្ធរណ៍ ដែលបានសម្រេចសេចក្តីមកនេះ មិនត្រឹម
ត្រូវតាមគតិច្បាប់។

ហេតុដូច្នោះ

វិនិច្ឆ័យសេចក្តី

- ១-ទទួលបណ្តឹងសាទុក្ខលេខ ៨១ ចុះថ្ងៃទី២១ ខែកុម្ភៈ ឆ្នាំ២០១៣ របស់ជនជាប់
ចោទឈ្មោះ [redacted]
- ២-បដិសេធសេចក្តីសម្រេចនៃសាលដីកាព្រហ្មទណ្ឌលេខ ០៦ "ក្រវបស" ចុះថ្ងៃ
ទី២១ ខែមករា ឆ្នាំ២០១៣ របស់សាលាព្រហ្មទណ្ឌសាលាឧទ្ធរណ៍ ដែលសម្រេចតម្កល់ចំណុច

២៦
I

ទី១.គ- ផ្ដន្ទាទោសលើជនជាប់ចោទឈ្មោះ [REDACTED] សាលក្រមព្រហ្មទណ្ឌលេខ ៦២ (ខ)
ចុះថ្ងៃទី៣០ ខែធ្នូ ឆ្នាំ២០១១ របស់សាលាដំបូងខេត្តកំពត។

៣-បញ្ជូនសំណុំរឿងព្រហ្មទណ្ឌលេខ ២៤៦ ចុះថ្ងៃទី២០ ខែកញ្ញា ឆ្នាំ២០១៣ របស់
តុលាការកំពូល ទៅសាលាឧទ្ធរណ៍ ដើម្បីធ្វើការជំនុំជម្រះជាថ្មី លើចំណុចដែលត្រូវបដិសេធ
ចោលតាមចំណុចទី២ ខាងលើនេះ។

៤-សាលដីកានេះ ជំនុំជម្រះ ជាសាធារណៈនៅថ្ងៃទី៣០ ខែមករា ឆ្នាំ២០១៥ និង
ប្រកាសជាសាធារណៈនៅថ្ងៃទី០៦ ខែកុម្ភៈ ឆ្នាំ២០១៥។

ប្រធាន	ចៅក្រម	ចៅក្រម	ចៅក្រម	ចៅក្រម	ក្រឡាបញ្ជី
[REDACTED]	[REDACTED]	[REDACTED]	[REDACTED]	[REDACTED]	[REDACTED]

បានចម្លងចេញពីសាលដីកាដើមត្រឹមត្រូវហើយ។
រាជធានីភ្នំពេញ, ថ្ងៃទី១៦ ខែ កុម្ភៈ ឆ្នាំ២០១៥

បានឃើញ
ថ្ងៃទី ១២ ខែ កុម្ភៈ ឆ្នាំ២០១៥
តុលាការកំពូល
[REDACTED]




[REDACTED]